
 

Zápis z 5. schůzky vedení školy se zástupci studentského parlamentu 4. 2. 2019 

Účastníci:    Mgr. Jan Vybíral, ředitel školy  

   Mgr. Eduard Pataki  

 Mgr. Dana Pauková 

 Mgr. Hana Stravová   

 Za studentský parlament:    1 zástupce primy 

   1 zástupce sekundy 

   2 zástupci tercie 

   1 zástupce kvarty 

   2 zástupci kvinty 

      1 zástupce sexty 

   Prezenční listina je k nahlédnutí u Mgr. Hany Stravové    

Ředitel školy, Mgr. Jan Vybíral  

1. Na schůzce postrádá zástupce nejstarších ročníků – septimy a oktávy. 
2. Pořízení odpadkových košů na smíšený odpad do tříd vedení správním zaměstnancům 

připomene (přidáme i koš na plasty do J 2). 
3. K minulému setkání. Pravidla kolem písemek budou v novém ŠŘ, předtím budou 

komunikována s vyučujícími i žáky, ŘŠ provede návrh, 
4. Často nevhodné chování žáků ve školní jídelně, připomínky, nevhodné poznámky ke 

kuchařkám, házení táců do okýnka…) 
5. Další schůzka za měsíc. Pokud žáci nic nebudou mít, setkání je zbytečné. Zástupci 

parlamentu včas oznámí vedení, jak to vidí. 

Dotazy a připomínky   

Zástupce Studentského parlamentu (kvinta) 

Jak je to s plánováním výročí školy? 

 Reakce ŘŠ – v pátek 7. 6. 2018 vyvrcholí celý týden oslav (3. 6. – 7. 6.), bude zrušena výuka. Zapojení 
žáků je žádoucí, stojíme o nápady i pomoc. 

Zástupce Studentského parlamentu (kvinta) 

Blíží se ples, je potřeba připomenout žádost o výhry do tomboly. 

Reakce ŘŠ – bylo provedeno přes Bakaláře (Mgr. Dratva), připomenou TU. Účast na plese je možná 
od kvinty, mladší s rodiči. 

Zástupce Studentského parlamentu (kvinta) 

Jak je to s opravou židlí v informatice? 

Reakce ŘŠ – pan školník postupně kostry židlí svařuje, jakmile nebude toto opatření účinné, koupí se 
židle nové. Úplně špatné židle je potřeba dát stranou a upozornit na ně Ing. Vitulu, tyto židle budou 
svařeny přednostně. 

 

V Židlochovicích 8. 2. 2019, zapsala Mgr. Hana Stravová, ověřila Mgr. Dana Pauková 


